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نورافکن: ملوان با تمام تیم های 
سابقم فرق دارد

امیـــد نورافکـــن ملی پـــوش تیـــم ملـــوان دربـــاره 
شـــرایطش در جمع انزلی چی ها می گویـــد: »اینجا با 
همه تیم هایی کـــه بودم فرق دارد. تیـــم با انگیزه ای 
هســـتیم و همیـــن موضوع باعـــث انگیـــزه دوبرابری 
من شـــده که برای مردم اســـتان گیلان و شهرستان 
انزلی تمام تلاشـــم را بکنم. مهم ترین شـــاخصه تیم 
ما، غـــرور نداشـــتن و اتحاد اســـت. می خواهیم کنار 

هم روزهـــای خوبی را تجربـــه کنیم.« 
او بـــا اشـــاره بـــه دو بـــازی اخیـــر تیـــم ملی ایـــن طور 
می گویـــد: »خـــدا را شـــکر می کنـــم کـــه تیـــم ملـــی 
موفق شـــده حداکثر امتیازات را کســـب کند. توجیه 
نمی کنـــم و بهانـــه نمی آورم ولـــی باور کنیـــد در بازی 
مقابـــل ازبکســـتان پنالتی مـــا را نگرفتنـــد، در مورد 
خودم هـــم فکر می کنم باید بیشـــتر صبـــر کنم تا به 
روزهای بهتر در تیم ملی برســـم. مطمئن هســـتم که 

ایـــن روزها نزدیک اســـت.«

آرزوی گلر مس سونگون برای 
مهاجم پرسپولیس

مهدی حقیقت دروازه بان مس سونگون درباره شکست 
ــه بر صفر مقابل پرسپولیس در جام حذفی می گوید:  سـ
»بچه های ما در آینده حرف های زیادی برای گفتن دارند 
ــدوارم بتوانیم با  ــازی می کنند. امیـ ــا خوب بـ چون واقعـ
تلاش بازیکنان و کمک کادر فنی جدید به جایگاه اصلی 
ــاره عملکردش در این بازی و  خودمان برگردیم.»او دربـ
ــه گل این طور می گوید: »نیمه اول چند مهار  دریافت سـ
ــتم و اجازه ندادم لوکاس گل بزند ولی انصافاً  خوب داشـ
ــازی می کرد و  ــپولیس خیلی خوب بـ ــه دوم پرسـ در نیمـ
ــد اما حریف  ــان را کردنـ ــم تلاش خودشـ ــای ما هـ بچه هـ
ــاءالله در آینده هم  قوی تر بود. ژوائو گل خوبی زد و ان شـ

بتواند پیشرفت کند.«

 فکری و بازیکنان اصلی 
 به قائمشهر نمی روند

ــوب مرحله یک  ــردا در چهارچـ ــهربابک  فـ تیم مـــس شـ
ــهر به مصاف  ــی در قائمشـ ــی جام حذفـ ــانزدهم نهایـ شـ
ــاجی می رود اما نکته اینجاست که اولویت مدیران و  نسـ
کادر فنی این تیم روی لیگ یک بوده و برنامه خاصی برای 
جام حذفی ندارند.بر اساس شنیده ها محمود فکری در 
نظر دارد برای بازی با نساجی از بازیکنان رده امید استفاده 
کند. او و دستیارانش حتی قصد همراهی نفرات اعزامی 
به قائمشهر را هم ندارند و می خواهند به همراه بازیکنان 
ــهربابک بمانند تا برای بازی حساس مقابل  اصلی در شـ
صنعت نفت آماده شوند.  مس شهربابک در اولین بازی 
هفته دوازدهم باید روز شنبه 10 آذر از صنعت نفت میزبانی 
کند. فاصله دو تیم با یکدیگر دو امتیاز است و به همین 
دلیل فکری و شاگردانش این فرصت را دارند تا با پیروزی 
در این بازی مهم ضمن جبران امتیازات از دست رفته در 
دو بازی اخیر بار دیگر خود را به صدرنشینی نزدیک کنند. 
این تصمیم کادر فنی مس شهربابک نشان می دهد آنها 
در این فصل قصد دارند هر طور شده با صعود به لیگ برتر 

اتفاقی تاریخی در فوتبال این شهر رقم بزنند.
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در مرحله یک شـــانزدهم نهایـــی جام حذفی، 
شـــاهد یـــک دیـــدار ویـــژه خواهیـــم بـــود. 
مســـابقه ای کـــه عصر امـــروز، بین شـــمس آذر 
و شـــاهین برگـــزار می شـــود. ایـــن دیـــدار از 
ایـــن رو ویژه اســـت که یـــک  بار دیگر شـــاهین 
را در صحنـــه حاضـــر خواهیـــم دیـــد. همـــان 
تیم افســـانه ای دهه هـــای 1330 و 1340 فوتبال 
تهـــران و کل ایـــران کـــه در ســـال های میانـــی 
دهـــه 1340 مـــورد غضـــب دولـــت وقـــت قـــرار 
گرفـــت و بـــه انحـــلال کل باشـــگاه شـــاهین 
انجامیـــد. بر اثر فعـــل و انفعالات سیاســـی آن 
زمـــان، شـــش مهره شـــاخص تیم ملـــی ایران 
کـــه عمدتـــاً شـــاهینی بودنـــد، از تیـــم اعزامی 
کشـــورمان بـــه پیکارهـــای فوتبـــال المپیـــک 
1964 توکیـــو خـــط خوردند و همین مســـأله در 
 شکســـت و حـــذف زودهنگام آن تیم ســـهمی 

عمده داشت.
 

از درجه اول به درجه چندم
غضب دولـــت وقـــت در خصوص شـــاهین به 
حدی رســـید کـــه آن باشـــگاه تا قبـــل از به ثمر 
رســـیدن انقلاب، هرگز از نو موجودیت نیافت 
و بـــا اینکه بخشـــی از مدیریت باشـــگاه منحل 
شـــد، شـــاهین اقدام به تشـــکیل تیمی به نام 
»شـــهباز« کـــرد و این تیـــم تبدیل به شـــاهین 
جدیـــد شـــد اما در جامعـــه و در افواه و چشـــم 
مردم شـــهباز هرگز بـــه مدارج شـــاهین قبلی 

و اصلی نرســـید. 
درســـت اســـت که شـــهباز امثال زنده یاد ناصر 
حجـــازی و همچنیـــن مرحـــوم غلامحســـین 
مظلومی و محمدرضـــا عادلخانی را برای مدتی 
جـــذب خویـــش کـــرد و به یکـــی دو شـــاهینی 
دیگـــر هـــم روی آورد اما عمـــرش کوتاه تر از آن 
بود کـــه اینگونه انتقال ها اعتباری شـــاهین وار 
را به شـــهباز ببخشـــد و تیمی که آمده بود جای 

خالی غولی چون شـــاهین را پـــر کند، خودش 
هنـــوز نیامده، رفتنی شـــد. طبیعی بـــود که در 
چنـــان عصـــری، شـــاهین و شـــهباز تـــا اطلاع 
ثانـــوی از یـــاد برونـــد و در میـــان رویدادهـــای 
فـــراوان و مهم تـــر موجود تبدیل بـــه موضوعی 
درجـــه چنـــدم شـــوند و کمتر کســـی بـــه آنها 

فکـــر کند.
 

زایشی مجدد اما ناقص
اضافـــه بر شـــاهین، غـــول دیگـــری از فوتبال 
تهـــران همچـــون دارایـــی هـــم از اواخـــر دهه 
ج شـــد و تهرانجـــوان،  1350 از صحنـــه خـــار
آتش نشـــانی، بـــرق، شـــعاع و بانـــک ملـــی نیز 
همین راه را رفتند و بر ســـر افســـر و دیهیم هم 
کـــه زیرمجموعه های باشـــگاه تاج )اســـتقلال 
فعلـــی( بودند، همیـــن رفت. از اواســـط دهه 
1370 تلاش هایـــی از ســـوی چنـــد شـــاهینی 
اصیـــل و قدیمی به ســـرکردگی جعفر کاشـــانی 
مدافع وســـط اســـبق این باشـــگاه و همچنین 
پرســـپولیس و تیم ملی در راه احیای شـــاهین 
صـــورت گرفت که حتی مشـــتمل بر ســـاخت 
ورزشـــگاهی تـــازه و مجهـــز و مـــدرن در تهران 
بـــرای ایـــن باشـــگاه هم می شـــد و ایـــن اقدام 
به مثابه زایش و به رســـمیت شـــناخته شـــدن 
مجدد شـــاهین تلقی شـــد. با این حال چنین 
اســـتادیومی هرگـــز بـــه مرحلـــه ای از تکویـــن 
نرســـید که وعده آن داده شـــده بود و بازگشت 
شـــاهین بـــه صحنه مســـابقات رســـمی داخل 
اســـتانی )لیگ های دســـته اول تهـــران و دوم( 
هم جســـته و گریخته تـــر و کم حاصل تـــر از آن 
بـــود که یـــک تولد واقعـــی و تـــازه و موفق تلقی 
شـــود. اگـــر هم قـــرار بـــود فعالیتی ســـازنده و 
مفید در شـــاهین انجام شـــود، بیشـــتر مرتبط 
بـــا طبقات ســـنی پایه بـــود ولی در ایـــن وجه از 
قضیـــه هم هرگز اثری از شـــاهین رؤیت نشـــد 
کـــه از حـــد دســـتاوردهای طلایی ســـال های 
1330 تـــا 1345 ایـــن باشـــگاه باشـــد و جوانان 
مســـتعد تـــازه ای را بـــه فوتبـــال ایـــران معرفی 

. کند
 

مهم نیست کدام یک برنده می شوند
از اواخـــر دهـــه 1340 و مدتـــی بعـــد از اعـــلام 
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هوادار- استقلال خوزستان..............................  15:30
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مس رفسنجان - سپاهان ................................  17:30
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17:15  .................................. مس رفسنجان- هوادار 
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17:30   ................................ شمس آذر قزوین- فولاد 

یکشنبه 25 آذر

استقلال- گل گهر سیرجان .............................   17:30
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گزارش یک

وصال روحانی
روزنامه نگار

آرش برهانـــی که مدتی اســـت هدایت نفت مسجدســـلیمان را در لیگ 
دســـته اول برعهـــده گرفتـــه دربـــاره اخراجـــش در این بـــازی می گوید: 
»از دقیقـــه یـــک بـــازی داور چهـــارم بـــه تذکـــر دادن شـــروع کـــرد کـــه 
اینجـــا نایســـت و آنجا بایســـت بگو اینطـــور و بگـــو آنطـــور. بالاخره یک 
تنشـــی ایجاد شـــد و فکـــر می کنـــم در دقیقه 10 بـــه مـــن کارت زرد اول 
را دادنـــد! بعـــد از 5، 6 دقیقـــه هـــم کارت زرد دوم را دادنـــد و اخراجـــم 
کردنـــد. داور چهـــارم وظیفه اش این اســـت کـــه به نیمکت هـــا آرامش 
بدهـــد و متأســـفانه چنیـــن چیـــزی را ندیدیـــم. ناظـــر بازی هـــم آنجا 
بـــود و دیـــد کـــه تذکـــرات بی مورد بـــه مـــن می دهـــد. ناظـــر گفت که 
تمـــام اتفاقـــات را دیـــدم و صحبت هـــا را شـــنیدم. ان شـــاءالله دیگـــر 
اتفـــاق نیفتـــد. مـــن خـــودم همیشـــه بـــه تصمیمـــات داوران احتـــرام 
 گذاشـــتم و ایـــن اتفاقـــاً اولین اخـــراج من بـــود ولی به نظـــرم منصفانه 

نبود. 
مرتبـــه اولی که اخطار گرفتم یـــک بار فقط با »آقـــای داور« قاضی زمین 
را مـــورد خطاب قرار دادم و کارت زرد دوم هم این بود که گفتند نیمکت 
را درســـت کنـــم و اصـــرار داور چهـــارم این بود کـــه من اخطـــار بگیرم.  
برهانی درباره این اتفاق به موضوع عجیبی اشـــاره دارد. »من چیزهایی 
شـــنیدم که اصلاً درست نیســـت ان شاءالله! دوســـتانم به من گفتند و 
امیدوارم واقعیت نداشـــته باشـــد، ولـــی خب می گویم که ایـــن رفتارها 
غیـــر طبیعـــی بود. من تـــا حالا ندیـــده بودم کـــه کمـــک داور این همه 
اصرار داشـــته باشـــد که ســـرمربی اخراج شـــود و این همه تنش ایجاد 
کند. اینکه مثلاً داور چهارم در ســـال های قبل شـــاگرد یکی از دوستان 
بـــوده  وی در ادامـــه افـــزود: قطعاً مردم متوجه شـــدند. یک ســـرمربی 
وقتـــی دو تا کارت زرد در بازه زمانی کوتاه می گیرد یکســـری اتفاق پشـــت 
آن اســـت. حالا قطعـــاً دوســـتان ورود می کنند به ایـــن پرونده ها. ناظر 
بـــازی اتفاقاً خیلی بـــه ما نزدیک بـــود. صحبت هایی کـــه از اول بازی تا 
کارت زرد اول رد و بدل شـــد را شنیده و گفتند که ما گزارش رد می کنیم. 
بی ســـابقه بوده که یک ســـرمربی اینقدر زود پشـــت هم دو تا کارت زرد 
بگیرد. حالا شـــاید یک ســـرمربی کارت قرمز مســـتقیم گرفته باشد اما 

دو کارت پشـــت هم عجیب است.«

اتهام آرش برهانی به یک مربی فوتبال

 مجید باقری نیا پیشکســـوت فوتبال خوزســـتان 
دربـــاره اظهـــارات اخیر علیرضا منصوریـــان درباره 
اخراج از فولاد خوزستان می گوید: »من نمی دانم 
چـــرا تریبـــون در اختیـــار همـــه قـــرار می گیرد و 
یکطرفه صحبت می کنند. مگـــر آقای منصوریان 
فصل اولی که ســـرمربی فولاد بـــود همان نفراتی 
که بـــه آنها اشـــاره داشـــت در فولاد نبودنـــد؟ چرا 
ســـال اول این بازیکنان را کنار نگذاشـــت و سال 

دوم یـــادش آمـــد. آقای منصوریان هفت هشـــت 
ســـال بـــا همیـــن صحبت ها فـــولاد را بـــه فلاکت 
کشـــاند. فـــولاد را که بـــه اندازه همه باشـــگاه های 
ایـــران بازیکـــن تحویل فوتبـــال کشـــور داده بود، 
بـــه روزی انداختیـــد که به یـــک باشـــگاه بدهکار 
تبدیل شـــده اســـت. آن ۲۰ تا ۳۰ بازیکنی که شما 
به تهران بردید و با آنها قرارداد بســـتید که کســـی 
در اینجا متوجه نشـــود چه کسانی هستند؟« او با 

اشـــاره به جذب بازیکنانی با ســـنین بالا این طور 
می گوید: »آقـــای منصوریان بـــا واقعیت صحبت 
کنید. شـــما می دانســـتی که می روی و بعد منشا، 
عبـــاس زاده، توکلـــی، باهیـــا و شـــیمبا را آوردی یا 
بازیکـــن آکادمی را؟ همه بازیکنان بالای ۳۵ ســـال 
را بـــا قـــرارداد بلند مـــدت به فـــولاد آوردیـــد. بعد 
می گوییـــد عـــده ای برنامه ریزی کرده انـــد که من 
را اخـــراج کنند؟ فولاد هنوز گرفتار کاری اســـت که 

شـــما در این تیـــم انجام دادی. چـــه زمانی چنین 
اتفاقـــی رقم خورده بـــود که فولاد به یک باشـــگاه 
گرفتـــار در فوتبـــال ایـــران تبدیل شـــود. از روزی 
که متأســـفانه پای برخـــی مربیان به این اســـتان 
باز شـــد، دیواری بیـــن آکادمی و تیم بزرگســـالان 
باشـــگاه کشـــیدند. هنوز هـــم این دیوار اســـت و 
فوتبالیســـت های مســـتعد خوزســـتانی جایی در 

تیم بزرگســـالان فولاد ندارند.«

حمله شدید باقری نیا به سرمربی سابق فولادی ها

منصوریان فولاد را به فلاکت کشاند

وقتی »شاهین« خاطره ساز به صحنه بر می گردد

دنیایی از خیال های شیرین
انحـــلال شـــاهین، اکثـــر بازیکنـــان آن تیم 
بـــه پرســـپولیس پیوســـتند و در مقطـــع 
کوتاهـــی هم بـــه پیـــکان رفتند امـــا هرچه 
بود هیـــچ چیـــزی نتوانســـت در فوتبال ما 
همان قدر شاهینی باشـــد که شاهین بود. 
خاطـــره ای در دوردســـت که در ســـال های 
پـــس از انقـــلاب هـــم بـــه رغـــم تلاش های 
پیشکســـوتان شـــاهین بـــرای احیـــای آن 
مرامنامـــه ویـــژه ورزشـــی، هرگـــز بـــه بـــار 
ننشســـت و شـــاهینی در میدان مشـــاهده 
نشـــد که حتـــی یک دهـــم شـــاهین اصلی 
و اولیـــه رنـــگ و بـــوی آن تیم نوســـتالژیک 
را داشـــته باشـــد. بنابرایـــن تاریخ نـــگاران 
ورزشـــی معتقدنـــد فرقـــی نمی کنـــد کـــه 
نتیجه دیدار پیش روی شـــاهین با شـــمس 

آذر چـــه خواهد شـــد!
 

یک دنیا ارزش
با این حال، تیمی به نام شـــاهین که هیأت 
فوتبال تهـــران مهر تأیید بـــر موجودیت آن 
زده و پروانـــه اش را به رســـمیت شـــناخته، 
دوبـــاره بـــه میـــدان می آیـــد و قدیمی هـــا را 
به ســـال های دور می بـــرد. به 60-70 ســـال 
پیـــش که شـــاهین به مـــوازات نامـــش و با 
تکیه بر امثال حمید شـــیرزادگان، همایون 
بهزادی، ناظم گنجاپور، عبدالله ســـاعدی، 
حســـین کلانـــی، جعفـــر کاشـــانی، محراب 
شـــاهرخی، برادران وطنخـــواه و البته پرویز 
دهـــداری و کاظـــم رحیمی ســـر به آســـمان 
فوتبـــال می ســـایید و نه فقط تهـــران بلکه 
کل فوتبـــال ایـــران مقابلـــش ســـر تســـلیم 
فـــرود می آورد و به مدیریـــت معقول عباس 

اکرامـــی می بالید. 
شـــاید این شـــروع یک دوران خاطره سازی 
جدید بـــرای شـــاهین و هـــواداران قدیمی 
ایـــن تیـــم باشـــد ولـــی اگـــر هـــم ایـــن تیم 
دوبـــاره بـــه پـــرواز درنیایـــد، همین کـــه باز 
مقابـــل چشـــم مـــردم قـــرار می گیـــرد، 
یـــک دنیـــا ارزش دارد و ناظـــران را بـــه 
یـــی  ل ها خیا  . می بـــرد ل  خیـــا ی  نیـــا د
مختـــص  لبتـــه  ا و  یمـــی  قد و  ین   شـــیر

شاهینی ها.

علی اصغر کلانتری ســـرمربی تیم فوتبال مس ســـونگون درباره شکســـت 3 
بـــر صفر تیمـــش مقابل پرســـپولیس در مرحلـــه یک شـــانزدهم نهایی جام 
حذفـــی می گوید: »در حالـــی که همه می گفتنـــد روی کاغذ شـــرایط دو تیم 
به یـــک اندازه نیســـت، ولی ما بـــرای این نیامـــده بودیم که فقـــط یک بازی 
انجـــام بدهیـــم. من تجربه داشـــتم بـــا تیم های خودم شـــاید یکـــی دو تیم 
لیـــگ برتری را حـــذف کنیـــم، تیم هایی کـــه خیلی خـــوب و بـــزرگ بودند. 
همیـــن شـــرایط را به بازیکنان منتقل کرده بودم. درســـت اســـت که شـــاید 
در نهایـــت یک هفته اســـت که مـــن این افتخار را داشـــتم که بـــه تیم مس 
ســـونگون برگردم و کنـــار مردم آذربایجان باشـــم، ولی در همیـــن مدتی که 

کنار تیم هســـتم واقعاً پیشـــرفت خوبی داشـــتیم. 
ایـــن بازی بـــرای ما فرصـــت بود، چون شـــرایط تیـــم ما در لیـــگ یک خوب 
نیســـت. با وجود اینکه مســـابقه را بـــا نتیجه 3 بـــر صفر واگـــذار کردیم، اما 
آن چیزهایـــی که باید اتفـــاق می افتاد، بـــرای ما صورت گرفت.« او با اشـــاره 
به اســـتفاده از بازیکنـــان جوان این طور می گوید: »در این مســـابقه به ســـه 
یا چهار جوان خـــوب آذربایجانی و تیم خودمان بـــازی دادیم، آن هم مقابل 
تیمی که در ســـطح آســـیا کار می کنـــد. در حدود 10 یا 15 دقیقه اول مســـابقه 
بازیکنان جوان ما شـــاید شـــرایط را درک نمی کردند. همین کـــه از دقیقه 20 
شـــرایطی برای تیم ما به وجود آمد و بازیکنان ما متوجه شـــدند که شـــاید با 
بازیکنان بین المللی رقیب فاصله داشـــته باشـــند، ولی فاصله زیادی نیست 
و می تواننـــد کار کنند، من راضی ام. به هرحـــال از اینکه بازی را واگذار کردیم 
خوشـــحال نیســـتیم. با وجود این ناراحتی خیلی زیادی کـــه دارم جلوی تیم 
پرسپولیس داشـــتن این تعداد موقعیت )ســـه یا چهار موقعیت 90 درصد( و 
اســـتفاده نکردن از آن واقعاً کار خیلی ســـختی است.« اما نکته قابل تأمل در 
صحبت های کلانتری: »اوایل نیمه دوم، موقعیت هایی پیدا کردیم که شـــاید 
اگر تبدیل به گل می شـــدند، کار برای پرســـپولیس کمی ســـخت تر می شـــد. 
ناراحتـــی و نگرانـــی من برای بازی همین از دســـت دادن ایـــن موقعیت های 
گلزنـــی بود. اینطور نیســـت که بگویم از شکســـت 3 بر صفر راضی نیســـتم، 
ولی بیشـــتر از این ناراحتم که جلوی تیم پرســـپولیس بایـــد این موقعیت ها 
 را تبدیـــل بـــه گل می کردیـــم، ان شـــاءالله کار می کنیـــم که ایـــن اتفاق خوب 

بیفتد.«

کلانتری: فرصت سوزی برابر پرسپولیس ناراحت کننده بود

پاتریـــس کارترون، ســـرمربی تیم فوتبال ســـپاهان به همراه 
دســـتیاران خارجی خود صبح پنجشنبه وارد ایران شد و مورد 
اســـتقبال مسئولان باشـــگاه قرار گرفت. او به همراه رودریگو 
مانوئـــل از پرتغـــال به عنـــوان مربـــی دروازه بان  هـــا، فرناندو 
ریبیرو، مربی بدنســـاز و همچنین احمد حافظ شرف الدین 

از کشـــور مصر به عنوان آنالیزور بـــه اصفهان آمدند.
پاتریـــس کارتـــرون در اولین پیـــام ویدئویی خـــود خطاب به 

هـــواداران تیـــم فوتبال ســـپاهان نوید روزهای خـــوب را داد: 
»وقتی که پیشـــنهاد باشـــگاه ســـپاهان بـــه من رســـید به آن 
پاســـخ مثبت دادم چـــون این تیم از پتانســـیل فنـــی بالایی 
برخـــوردار اســـت. از هواداران ســـپاهان و مردم ایـــران بابت 
اســـتقبال گرمی کـــه از من داشـــته اند تشـــکر می کنـــم. هر 
کاری خواهم کرد که هواداران ســـپاهان به تیـــم خود افتخار 
کننـــد و نتایـــج فوق العـــاده ای را در زمین بازی رقـــم بزنیم.«

ابوالفضـــل طاهری نـــژاد بازیکـــن قرضـــی که فصل گذشـــته از 
ذوب آهن به اســـتقلال خوزســـتان آمد، مدعی شده که ابتدای 
لیگ بیســـت و چهارم پس از مصدومیت در تیم اســـتقلال نام 
او را از لیســـت کنار گذاشـــتند. او گفته: »من فصل گذشـــته در 
زمان هدایت تیم توســـط آقـــای پورموســـوی از ذوب آهن برای 
دو فصـــل به اســـتقلال خوزســـتان آمـــدم که امســـال به دلیل 
مصدومیت، اســـمم را از لیست خارج کردند. این مدت خیلی 

حـــال بدی را تجربه کردم و با این نوع رفتار شـــرایط زندگی من 
را تغییر دادند.« اما حالا باشـــگاه اســـتقلال خوزســـتان مدعی 
شـــده اســـت که صحبت هـــای این بازیکن درســـت نیســـت و 
قـــرارداد این بازیکن در دوران مدیریت قبلی باشـــگاه به صورت 
یکطرفه فســـخ شده است. حتی تصویر فســـخ قرارداد یکطرفه 
باشـــگاه استقلال خوزســـتان با طاهری نژاد در تاریخ هجدهم 

دی ماه ســـال ۱۴۰۲ هم موجود اســـت.

توضیح استقلال خوزستان درباره فسخ قرارداد طاهری نژادرونمایی از دستیاران کارترون در اصفهان


